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Dialogmötesledare Johanna Jervgren 

Moderator   Åsa Almgren 

Sekreterare   Jenny Fritzon 

 
Johanna Jervgren öppnade mötet och hälsade alla deltagare välkomna. 

Johanna går igenom Utskottets kommande och pågående utbildningar och fortbildningar. 

• Friskvårdsinstruktörsutbildning, hösten 2023 i Upplands Väsby 

• SBK Lärare steg 2 pågår, 6 deltagare 

• Fem digitala informationsträffar om specialsök under april, inbjudan gått ut till 

distriktens HUG 

• Uppdatering SBK Instruktörer specialsök pågår (digitalt) 

• Uppdatering SBK Instruktörer rallylydnad med äldre utbildning (före 2020) till hösten 

(digitalt) 
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Johanna fortsatte att informera om utskottets övriga arbete. 

• Uppdatering av den rikstäckande listan med aktiva SBK Lärare pågår. 

• Kongressen i maj: ev. till stora delar ny förbundstyrelse, Carin Josefsson önskar sitta kvar 

som sammankallande för utskottet för att underlätta arbetet. 

• Lärarevent 18-19 november 2023 med inriktning på mentalitet. Platsen är Upplands 

väsby. 

Föreläsare under eventet är Åke Naalisvaara och Anna Jonsson och Thomas Gutenlöv. 

• Utskottet söker ny ansvarig till UG Avtalsinstruktörer frågan har gått ut till samtliga 

avtalsinstruktörer. 

• Skolverket har skickat ut remisser med nya kursplaner till naturbruksgymnasierna som är 

en klar försämring jämfört med hur det är nu. Utskottsgruppen för naturbruksgymnasier 

har haft ett möte med DYN(Djurbranschens yrkesnamnd). Vid mötet beslutades att 

naturbruksskolorna skulle arbeta fram ett ämnesförslag. Detta resulterade i två olika 

ämnen, Hundkunskap 1-3 och Arbete med hundar 1-2. Förslaget är skickat till DYN. 

 
Johanna gick efter detta över till de inskickade frågorna: 

1. Gävleborg: Hur ställer sig utskottet till den inskickade motionen att låsa 

utbildningsplanerna på 5 år. 

Svar: Utskottet går emot detta förslag eftersom vi ser utbildningsplanerna som levande 

dokument som vid behov ska kunna revideras. 

2. Gävleborg: Önskar att aktiva medlemmar kunde få tillgodoräkna sitt engagemang när de 

vill utbilda sig vidare. En slags validering utan att för den skull ge avkall på 

kompetenskrav. 

Svar: Det är en fråga på klubbnivå. Klubbarna får själva bestämma hur de vill belöna sina 

engagerade medlemmar. 

3. Närke: Har det validerats några lärare i specialinriktning? 

Svar: Ja, 2st i specialsök. 

Anna B(Närke): Behöver den validerande läraren vara lärare i specialämnet? 

Svar: Nej, det behöver vara en aktiv SBK lärare men den behöver inte vara utbildad på 

specialämnet. 

4. Närke: (Frågan i förkortad form) Jag hävdar att kompetensen hos instruktörer har 

sjunkit, när det gäller praktiska övningar att ”styra upp” en hund som agerar ut sina ”jag-

vill”-beteenden. Målet borde vara att föraren ska kunna styra upp sin lösa hund, trots att 

det finns fåglar, hundar och andra störningar i närheten.  

Jag vill diskutera instruktörsutbildning. Är det så enkelt att det saknas praktiska avsnitt i 

utbildningen, för visst borde samtliga SBK-instruktörer kunna vägleda sina kursdeltagare 

till lösa, kontrollerade hundar? 

Anna H-B(Närke) tycker att dagens blivande instruktörer har för dåliga grundkunskaper 

och därför blir sämre instruktörer för de mer krävande hundarna. 

Svar: 

Johanna: Det är upp till lokalklubbarna att se till att de blivande instruktörerna har 

tillräckligt på fötterna innan de skickas vidare till en instruktörsutbildning för både 

klubben och den blivande instruktörens skull. 

Anders (Västmanland): Undrar hur de andra distrikten gör. I Västmanland har HUS 

tidigare haft intervjuer med blivande instruktörer innan instruktörsutbildningen börjar. 
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Undrar även hur andra gör med de som hoppar av sin utbildning för att få ekonomin att 

gå ihop på utbildningarna. 

Johanna: Har haft en instruktörsutbildning där 2 deltagare fick avbryta utbildningen pga 

bristande grundkunskaper. Där kontaktades deltagarnas klubbar och fick info om vad som 

behövde förbättras. 

Klubbarna hade sedan sin kursavgift innestående så att deltagarna kunde börja om igen 

vid nästa instruktörsutbildning i distriktet. 

Maria Strand (Blekinge): Hos oss håller Inky Sjösten en liten utbildning på 15-20 timmar 

innan instruktörsutbildningen börjar. 

Carina Andersson: Småland ser det som att det är klubbens ansvar att blivande 

instruktörer har rätt grundkunskaper samt att de har varit hjälp instruktör vid minst 2 

kurser. 

Anders (Västmanland): Tror att det är för många som har med sig gamla tankar om att 

man inte får säga nej eller ta i hunden. 

Johanna: Det är viktigt att se på utbildningen till SBK instruktör är en grundutbildning 

med många påbyggnader. 

Känner en instruktör att den inte riktigt kan hantera situationen med ett ekipage på kurs 

så är det jättebra om den kan be någon annan instruktör(eller annan av klubben känd 

person) om hjälp för att lösa detta. 

5. Skåne: Utbildningen till rallylydnadslärare blev inställd pga för få anmälningar. Kan den 

bli mer digital? 

Svar: Det kommer en digital vidareutbildning för rallylydnadsinstruktörer för att få en 

större bas till rallylydnadslärarutbildningar. 

Tyvärr är inte Rallylydnadsansvariga Carina Norgren med på mötet och kan svara på om 

lärarutbildningen kan bli mer digital. 

6. Närke: Anna Johansson frågar om vad SBKs försäkring täcker. 

Svar: Vi ber dig kontakta utskottet för organisation 

7. Halland: Jag undrar vart protokoll nr 6 2022 har tagit vägen? Varför är det inte godkänt 

av FS? Enligt FS protokoll nr 18/2022 så står det att nr 5 behöver beredas men det ligger 

ju ute. 

Svar: FS ska utforska en punkt men är inte klara med det. Vi har stött på FS för att få 

detta klart men ska göra det igen. 

 

Johanna frågade deltagarna hur de upplevde den nya mötesformen och majoriteten var positiva. 

 

Nästa digitala distriktsmöte är i slutet av augusti. 

 

Läxa till distrikten inför lärareventet: Kontakta era klubbar och fundera på hur det ska: 

• läggas en bättre grund för blivande instruktörer 

• Få medlemmar att vilja bli SBK instruktörer. 

• Få aktiva SBK instruktörer att vilja vidareutbilda sig inom mentalitet och specialområden 

 

 

 
 


